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Punkt 

Varighed 

Ca. tider 

Dagsordenspunkt 

Mødeleder: Sanne 

 

1. 5 min Godkendelse dagsorden  

 

Dagsordenen blev godkendt 

 

2. 

 

10 min 

 

Skolen - information 

• Information 

Orientering 

Tomas / Jacob 

Vi har haft a-uge i uge 41. Her var der 

Edison, fagdage og naturfagsuge 

fokuserende på bæredygtig produktion på 

programmet. Ugen blev afsluttet med med 

den traditionelle motionsdag. 

Der var mulighed for at vælge powerkid 

(triathlon), 30 km cykling eller 5/10 km. 

Løb. 

 

De nationale overgangstest er afviklet. 

Nærmere information om disse tilgår, når vi 

kan spejle resultaterne i 

landsgennemsnittet. 

 

Uge 46 er også a-uge her gælder det. Bl.a. 

terminsprøver for 9. årg. 

 

I forbindelse med fjernvarme/kloakarbejde 

på Kløvermarken er de trafikale forhold 

udfordrede, vi guider de unge så godt som 

muligt. 

 

Vi har elever på Erasmusrejse til Nis i 

Serbien i denne uge. 

 

 

REFERAT 

For skolebestyrelsesmøde på Kløvermarkskolen 

 

Dato: onsdag – D. 23. oktober 2024 

Tid: kl. 17.00 – 19.30 

Sted: Mødelokale på skolen 

 

Skolebestyrelsen: (Evt. afbud vil være markeret med x) 

Forældrerepræsentant  

Maria Wolff /MW 

Forældrerepræsentant  

Søren Hell /SH  

Elevrepræsentant 

Alban Hyseni (næstformand) 

Forældrerepræsentant  

Renè Viekær Petersen /RVP 

Forældrerepræsentant  

Anders Jacobsen / AJ 

Medarbejderrepræsentant 

Jonna Søndergaard /JS 

Forældrerepræsentant  

Sanne Nielsen/ SN 

Forældrerepræsentant 

Vakant 

Medarbejderrepræsentant 

Karin Duus / KD 

Forældrerepræsentant  

Mogens Østergaard / MØ 

Elevrepræsentant 

Marcus Vitus Terp Seidler (formand) 

Souschef 

Tomas Duelund /TD 

 Suppleant 

 

Skoleleder 

Jacob Due Hansen / JDH 
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Snart opstartes et eftermiddagsprojekt, 

hvor foreningerne, smat musikskolen og 

kunsthal 6100 bidrager. 

 

3. 15 min Elevrådet 

• Information / emner 

Orientering 

Vitus/Alban 

Vitus og Alban var til landsssamling for 

danske skoleelever. Det blev afviklet med 

overnatning på en skole i Århus. Hvordan 

bliver man den gode elevrådsformand var 

temaet.  

Elevrådet vil i gang med en kampagne for 

rene toiletter. 

De vil arrangere en turnering i bl.a. 

techball. 

Elevrådet vil også gerne fokusere på sikker 

trafik. Bl.a. fokus på sikker passage af 

Vilstrupvej, når eleverne får fri. 

 

4.  30 min Tema / årshjul  

• Rusmidler og indsatser 

Opfølgning. Arbejdsgruppen 

fremlægger oplæg og ideer til 

handleplan – se bilag 

SB beslutter den videre proces 

Søren, Sanne og Jacob fremlagde ideer og 

tanker fra arbejdsgruppens arbejde. 

 

Det er vigtigt at vi som skole og 

skolebestyrelsen sender et klart signal om 

at puffbars og andre nikotinprodukter er 

helt uacceptable. 

 

Der handles også på kommunalt plan. 7. 

årg. deltager i et temamøde som SSP står 

for. 

 

Hvordan kan vi bedst og tydeligst 

kommunikere til hjemmene? 

Forslag: 

- Grafisk - visuel præsentation - 

plakater med 

“skræmmekampagner”  

- Nudging - små beskeder på 

toiletterne, plakater mm. 

- Kan vi bruge en a-uge til temaet.   

- Skolen kan udarbejde en 

sundhedspolitik. 

- Sundhedsstyrelsen har et brugbart 

materiale. 

- Eleverne fortæller at de har hjulpet 

en kammerat ud af at vape. De 

fortæller at de var bekymrede for 

pågældende. Og sagde Ung til ung 

virker. 

 

Hvordan kan SSP understøtte arbejdet, og 

Hvad er vores forventninger til dette 

samarbejde? 
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 15 min Pause / spisning  

5. 20 min  Principper for skolens AKT/trivselsarbejde 

• Se oplæg / bilag 

 

Fælles drøftelse og viderearbejde 

Jacob 

Vi har beskrevet formålet med skolens 

trivselsarbejde. 

Det primære formål er forebyggende 

trivselsarbejde. 

 

Under AKT indsats på elevniveau bør vi 

beskrive arbejdet for at reducere 

elevfraværet. 

 

Skolens fraværsstrategi skal ligge på 

hjemmesiden. 

 

AKT gruppen skal have mulighed for at 

bearbejde materialet.  

 

I sidste afsnit tilføjes at alle tiltag 

iværksættes for at tilgodese barnets tarv. 

 

6.  30 min Sundhedspolitik på Kløvermarkskolen 

• Ideoplæg til sundhedspolitik v. 

Sanne 

Fælles drøftelse og beslutning om evt videre 

arbejde hermed. 

 

Vi skal udstrege skolens fundamenter som 

f.eks SUUS, sundhed og en stærk 

trivselsindsats. 

 

7.  20 min Distriktsarbejde og økonomi 

 

Jacob og Tomas 

Orientering 

I distrikterne foregår bl.a arbejdet med at 

reducere antallet af segregerede elever. 

I distriksrådene diskuteres hvorvidt vi i 

almenområdet er istand til at løse opgaven 

med elever i udfordringer. Kan vi skabe et 

godt skoletilbud tæt på almenområdet ved 

hjælp af støttende tiltag eller mellemformer. 

Økonomien er incitamentsbaseret. 

 

8. 5 min Evt 

 

Bestyrelsen spurgte ind til muligheden for at 

lukke for ikke undervisningsrelevante  

Hjemmesider. 

 

 

  Under stregen  

  5 min    

 


